

小型双螺杆造粒线/实验室双螺杆造粒线
Lab Twin Screw Pelletizing Line



单螺杆造粒线/实验室单螺杆造粒线
Lab Single screw granulation line



开炼机
Two roll mill



压片机
Press Machine



实验室混合机
Laboratory Mixer



橡胶挤出机
Rubber extruder



实验用微型双螺杆挤出机
Miniature twin screw extruder



3D打印耗材生产线
3D Printer filament line



实验室专业设备
LABORATORY
MACHINE
>>>



张家港市联江机械有限公司是一家集科研、生产、销售、服务于一体的科技型企业。公司坐落于全国文明城市城市—张家港，东临上海，西临南京，南濒苏锡常等经济发达地区，交通极为便利。联江公司一贯坚持以“科技领先、以诚致胜”的经营理念，拥有一流的开发设计系统和精湛的技术队伍，全面吸收国内外先进技术，积极拓展国内外市场，产品以其国际先进水平、物有所值的性价比、卓越的产品性能，畅销海内外，深受客户广泛好评。

公司专业生产各类实验室专用设备：小型单螺杆挤出机/实验室片材成型机/三层挤出生产线/实验室高温生产/实验室双螺杆造粒线/实验室单螺杆造粒线/SL 10L 实验室混合机及周边辅助设备等等，好用的联江人以诚挚的热情欢迎您的到来！

Zhangjiagang Lianjiang Machinery Co., Ltd is a science and technology enterprise integrating R&D, production, sales, and service together. The company is located in Zhangjiagang City, a national civilized and ecological city, neighboring Shanghai on the east, Nanjing on the west, bordering Suzhou, Wuxi, and Changzhou etc on the south, where is quite convenient for transport.

Specializing in the production of all kinds of laboratory equipments, small single-layer film blowing machine, three-layer film blowing machine, laboratory sheet forming machine, oblique three-roll extrusion machine, Laboratory casting line, laboratory twin-screw granulation line, laboratory single-screw granulation line, SL 10L Laboratory Mixer and peripheral auxiliary equipment.

张家港市联江机械有限公司
ZHANGJIAGANG CITY LIAN JIANG MACHINERY CO., LTD.

地址：张家港市锦丰镇南路科技创业园B09幢
电话：0512-58555998
手机：13962465270
E-mail:lj@lj-jx.com
http://www.lj-jx.com



张家港市联江机械有限公司
ZHANGJIAGANG CITY LIAN JIANG MACHINERY CO., LTD





SCM20台式吹膜机

SCM25仪表式吹膜机

SCM25-PLC吹膜机

多层吹膜机

小型吹膜机/实验室吹膜机
Small film blowing machine / laboratory blowing machine

特点及用途:
小型吹膜机台式，适用于各种塑料薄膜材料，生产工艺多套设计，研发材料性能稳定性，是科研、教学示范、生产企业在实验室使用的首选品牌。

Feature and uses:
Lab film blowing machine is suitable for many different kinds of plastic materials with color Masterbatch dispersed in the direction performance, optimize the process parameters of production film forming performance of material. It is the great choice for scientific research teaching demonstration and factory laboratory.



SCM 20 film blowing machine

SCM 25 film blowing machine

SCM25-PLC film blowing machine

SSSCM25 three layer film blowing machine



小型片材成型机/实验室片材成型机
Lab sheet extrusion line / Small sheet line

特点及用途:
小型片材成型机/实验室片材成型机，主要适用于塑料材料配方试验使用，又可中小批量生产，提高效率。该机，小批生产，推广适用于一体化成型设备。

Feature and uses:
Small sheet / plate / composite production line, mainly used in a variety of experimental formulae materials, and small batch production, is a research and development, promotion, and small batch production, promotion and application in the integration of professional equipment.



多层复合
Multilayer composite



迷你三辊机
Mini three roll calender



立式三辊机
Vertical three roll calender



水平式三辊机
Horizontal three roll calender



斜立式三辊机
Inclined vertical three roller calender

科技/领/先/以/诚/致/胜
Lead in Science and Technology/Win with Good Faith

小型流延线/实验流延线
Small casting line / experimental casting line

特点及用途:
国家专利产品流延线/实验流延线，可适用于各种塑料材料配方试验使用。该产品主要应用于材料研发、新产品开发、工艺研究、教师教学实验、教师测试等用途。

Feature and uses:
The national patent products laboratory casting production line, can be used in all kinds of extrusion molding thermoplastic plastic (upon the products are mainly used in color materials, new product development, technology, advanced teaching experiment, color testing and etc.



特种流延材料流延生产线
Special high-temperature tape casting line



橡胶复合流延生产线
Rubber composite tape casting line



多层共挤流延生产线
Multilayer construction casting line

张家港联江机械有限公司
Zhangjiagang Lianjiang Machine Co., Ltd.
地址: 张家港南丰村联江路44号 邮编: 0512-3455198 传真: 0512-3455199
手机: 13914622797 E-mail: ljm@ljj.com.cn 13914622797

张家港联江机械有限公司
Zhangjiagang Lianjiang Machine Co., Ltd.
地址: 张家港南丰村联江路44号 邮编: 0512-3455198 传真: 0512-3455199
手机: 13914622797 E-mail: ljm@ljj.com.cn 13914622797

张家港联江机械有限公司
Zhangjiagang Lianjiang Machine Co., Ltd.
地址: 张家港南丰村联江路44号 邮编: 0512-3455198 传真: 0512-3455199
手机: 13914622797 E-mail: ljm@ljj.com.cn 13914622797

张家港联江机械有限公司
Zhangjiagang Lianjiang Machine Co., Ltd.
地址: 张家港南丰村联江路44号 邮编: 0512-3455198 传真: 0512-3455199
手机: 13914622797 E-mail: ljm@ljj.com.cn 13914622797